
Styrelsemöte Svensk Barnnefrologisk Förening 

2e mars 2022 via Teams 

Deltagare  Lisa Sartz, Emma Wikholm , Katarina Robertsson-Grossmann och Marie Keillar 

 

§1 Föregående protokoll godkändes. 

§2 Bosön: Lisa har kommit med ett program förslag som vi skall alla titta på och återkomma med 

input så att vi kan spika programmet vid nästa möte.  

Lisa föreslår några stående punkter på programmet tex Svensk Barnnjurregistret , föräldrar och 

patient representant . Nya vårdprogram. Katarina har ett förslag till föräldrarrepresentant. 

När det gäller Barnnjurregistret är det ett kritisk läge,  vi kommer inte att få några nya medel för 

2022 och i förlängningen riskerar vi att bli av med certifieringen helt om vi inte får bättre anslutning 

och täckning.  

Lisa kommer att uppdatera oss vid nästa styrelsemöte. 

§3 Barnveckan är uppskjutit till maj 2023. 

§4 Övriga frågor : 4a, Firmatecknare: Jag har nu ringt Marginalen Bank och förhoppningsvis 

                                       har vi en lösning på gång. ( Separat mail har skickats till Emma och Lisa) 

                                                                                                 

                                 4b,,Nya medlemmar: Vi godkänner  Filip Östberg  nefroansvarig Ystad 

                                                                Magnus Hellberg  Hudiksvall  

                                  4c,ESPN har skickat ett upprop angående kriget i Ukraina , kongressen 2024 som  

                                      var planerad i ST Petersburg kommer att flyttas , förslaget är Zurich. 

                                   4d, NHV dvs Nationell Högspecialiserad Vård : Tre områden är ute på remiss, 

                                          Njurtransplantation 

                                           Spädbarnsdialys 

                                           Ovanliga njursjukdomar 

                                    4e  Marie skickar ut ny save the date angående Bosön. 

§5 Nästa möte 30e mars kl 10-11 Marie skickar länk 

      Då räknar vi med att spika programmet till Bosön. 

Vid pennan Marie Keillar Trollhättan  

                                            

                                                                                                     

                                



                         

                                    

                              

                       

                                     

               

                                  

                       

                                     

 

 

         

                       

                                     


